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Cîtu: Vom încerca sa dublam alocatiile pentru copii într-un timp foarte scurt

Ministrul Finantelor, Florin Cîtu, a declarat marti seara ca Executivul  va încerca sa dubleze alocatiile

pentru copii într-un timp foarte scurt,  în conditiile în care va fi o majorare între 15% si 20% de la 1 august,

urmata de o alta, mai substantiala, de la 1 ianuarie 2021 si înca una  anul viitor. 

"Suntem într-un context dificil, într-un context global economic  îngrozitor. (...) Eu nu cred ca mai gasiti o tara în

lume care sa faca  ce facem noi astazi, sa venim si sa spunem ca vom creste alocatiile.  Dar, în acelasi timp, facem

acest lucru, crestem alocatiile si dorim sa  le dublam. Dar vom avea o crestere acum, la 1 august, vom avea una 

substantiala la 1 ianuarie si înca una anul viitor. Vom încerca sa le  dublam într-un timp foarte scurt. Ştiu ca

premierul a spus pâna în 20%,  cred ca în jurul acestei cifre ne vom stabili, acum cu 1 august, cred ca  între 15% si

20%, acolo suntem", a spus Cîtu, la B1TV.

Ministrul Finantelor a subliniat ca este un efort enorm pentru buget,  deoarece banii puteau merge catre investitii,

care sa creeze valoare  adaugata si sa garanteze cresteri si plata alocatiilor în viitor.

"Oamenii trebuie sa stie ca în acest proiect de lege vine si cresterea  din ianuarie si anul viitor. Dar trebuie sa

înteleaga ca este un efort  enorm pentru buget, pentru ca acestia sunt bani care ar fi putut sa  mearga la investitii,

investitii care ar fi creat valoare adaugata si ar  fi putut garanta cresteri si plata de alocatii în viitor. Avem nevoie 

de crestere economica ca sa putem sa platim în viitor alte alocatii mai  mari, pentru ca, altfel, daca stam doar pe

deficite, pe împrumuturi, nu  vom ajunge nicaieri", a precizat Florin Cîtu.
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